



2024-25年度助學金計劃

本校助學金計劃旨在為幫助有經濟需要的學生提供資助，讓學生不會因家庭困難而損失入讀本校的機會。

(一) 學費減免評審標準

1. 學校主要是參考學生資助辦事處轄下之資助計劃申請資格作評核，即全額資助或半額資助。如申請人已成功申請學生資助辦事處的書簿津貼並獲全額資助，其子女將獲全額學費資助；如申請人凡成功申請學生資助辦事處的書簿津貼獲半額資助，其子女將獲半額學費資助。
2. 若沒有向學生資助辦事處申請資助，家長可於【學費減免申請書】(於學校網頁下載或校務處索取) 內填寫實際家庭經濟狀況供學校批核。在有需要時，學校可能會要求家長提供具體證明。
3. 如申請人已成功申領綜合社會保障援助計劃，其子女可享全數學費資助。

(二) 申請資格

1. 申請人已成功申請學生資助辦事處的書簿津貼；或
2. 申請人正領取社會福利署發放的綜合社會保障援助(綜援)；或
3. 視乎個別家庭經濟狀況或遇突發事故而出現經濟問題。

備註：為免出現收受雙重福利，若申請人或其配偶在過去12個月曾接受由僱主提供之子女教育津貼，則不符合申請本計劃的資格。

(三) 支援有需要的家庭、共渡時艱

校方留意到受到疫情影響，部份家庭可能正經歷經濟上的困難。為確保學生學習機會不受經濟因素所影響，家長如遇突發經濟困難，可附相關文件及來信向本校校董會申請，作短期學費及 / 或活動費減免 / 延遲交費安排；或正式向校方申請學費減免。本校會盡力為有經濟需要的學生提供學費資助，讓學生不會因家庭困難而損失學習機會。

如有任何查詢，請致電本校2606 0670與楊先生聯絡。



Fee Remission Scheme 2024-25

Student Allowance intends to provide students with financial help so that they can continue their studies.

A. Criteria for School Fee Remission

1. The school fee remission criteria are primarily based on the eligibility criteria for Financial Assistance Scheme of the Students Financial Assistance Agency, i.e. full assistance or half assistance. If applicant has successfully applied the School Textbook Assistance and been given full/half amount of grant, he/she will be given full/half amount of students' allowance respectively.
2. If parents have not made applications to the School Financial Assistance Agency, they can fill in Appendix 1(Breakdown of family monthly income and expenditures) for assessment. This form can be downloaded from the school website or obtain from the school office. If necessary, the School may request parents to provide relevant proof.
3. Students from families on Comprehensive Social Assistance Scheme will be given full school fee remission.

B. Requirement

1. Applicant who has already been granted the School Textbook Assistance from the Student Financial Assistance Agency, or
2. Applicant who is on the Comprehensive Social Assistance Scheme from the Social Welfare Department, or
3. The family is having financial problems or facing an emergency/accident.

Remarks: In order to avoid double-assistance, if the applicants or their spouse have been granted the educational assistance from their employer in the past 12 months, they are not qualified for this application.

C. Support those families in need to go through this economic hardship

We recognized that some families might be suffering from financial hardship due to pandemic. To ensure students' learning opportunities are not affected by financial factors, parents facing abrupt economic difficulties can write to our school board for temporary school fee / activity fee reduction / delay of payment with support of relevant documents. Parents can also apply for the official school fee remission. We offer school fee grants for students with financial needs, so students will not lose the chance of attending our school due to family difficulties.

For enquiries, please contact Mr Yeung at 2606 0670.